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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 172/25.06.2021 
 

 
 
 

 
 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
 
Nr.12.032/27.05.2021 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 27.05.2021, ora 

12.00  
 
 
 

 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 208/21.05.2021 a preşedintelui Consiliului 
Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad 
(cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin 
intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor 
s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web.  

Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni. 

Absenți: Moț Petru și Remețan Florin. 
 
Domnul Borha Gheorghe nu dezbate și nu votează punctul 12 și punctul 13 

de pe ordinea de zi a ședinței. 

http://www.cjarad.ro/
mailto:consiliul@cjarad.ro
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Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Astăzi pe ordinea de zi avem 19 

puncte plus diverse și am introdus suplimentar încă 2 puncte! Vă propun să 
votăm ordinea de zi! Doamna secretar general vă rog să trecem la vot! 

Dna Lupu Silvana: Vot pentru ordinea de zi. Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha!  
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru” 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Anghel „Pentru”! Scuze! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni!  
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci!  
Dl Luci Cornel: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
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Dl Orza Gheorghe: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon!  
Domnul Tripon Florin: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
 

 
ORDINE DE ZI 

a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 27.05.2021, ora 12.00 

 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 aprilie 2021 – 
iniţiativa preşedintelui.  
 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 10 mai 2021 – 
iniţiativa preşedintelui.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 
ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  
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4.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 4, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul Revoluției 
nr. 96 – iniţiativa preşedintelui.  

5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 7, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul Revoluției 
nr. 96 – iniţiativa preşedintelui.  

6.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad 
în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea Centrului 
Cultural Județean Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării – 
iniţiativa preşedintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Judeţului Arad aferent drumului judeţean DJ 790 ca urmare a unei investiţii puse 
în funcţiune în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui.  

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Reabilitare DJ 794 km 4+200 – 21+400 și 23+100 – 
25+800, DN 79 Mișca – Apateu - Berechiu” – iniţiativa preşedintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind stabilirea modalităţii de atribuire a serviciului 
public de transport judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

10.Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru selecţia unui 
membru al Consiliului de Administraţie al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa 
preşedintelui.  

11.Proiect de hotărâre privind  aprobarea Profilului Consiliului de 
Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul de 
Administrație al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

12.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
27/28 mai 2021– iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
02/04 iunie 2021– iniţiativa preşedintelui.  

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli 
al S.C. Aeroportul Arad S.A. pentru anul 2021 – iniţiativa preşedintelui.  

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024 – iniţiativa preşedintelui.  

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Judeţean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
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bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare 
în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui.  

17.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 
cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui.  

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2020 
– iniţiativa preşedintelui.  

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2021 
– iniţiativa preşedintelui.  

20.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentelor nr. 2, 3, 6B, 7 și 8, din imobilul situat în municipiul Arad, 
B-dul Revoluției nr. 98 – iniţiativa preşedintelui.  

21.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 
dezlipirea terenului înscris în C.F. nr. 318396 Vladimirescu, nr. cadastral 318396 
– iniţiativa preşedintelui.  

22.Diverse. 
 

 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 

27.05.2021 s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -.  

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 149/2021 privind aprobarea ordinii de zi a ședinței ordinare 
a Consiliului Județean Arad din data de 27.05.2021, ora 12.00.  
 
 

Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 aprilie 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Primul punct pe ordinea de zi! Proiect de hotărâre privind 
aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 28 aprilie 2021 – iniţiativa preşedintelui. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 
 

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 10 mai 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 2. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 10 mai 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 3. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 4, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul Revoluției 
nr. 96 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 4, etaj I, din imobilul situat în 
municipiul Arad, B-dul Revoluției nr. 96. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 7, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul Revoluției 
nr. 96 – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 7, etaj I, din imobilul situat în 
municipiul Arad, B-dul Revoluției nr. 96. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în 

domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea Centrului 
Cultural Județean Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării – 
iniţiativa preşedintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind trecerea din 

domeniul public al Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun 
aflat în administrarea Centrului Cultural Județean Arad, în vederea scoaterii din 
funcţiune, valorificării şi casării. Dacă sunt întrebări? Nu sunt. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Judeţului Arad aferent drumului judeţean DJ 790 ca urmare a unei investiţii puse 
în funcţiune în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării 

patrimoniului public al Judeţului Arad aferent drumului judeţean DJ 790 ca 
urmare a unei investiţii puse în funcţiune în anul 2021. Dacă sunt întrebări? 
Pentru presă 5,7 km valoare 8,3 milioane lei!  

 
 

Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Reabilitare DJ 794 km 4+200 – 21+400 și 23+100 – 
25+800, DN 79 Mișca – Apateu - Berechiu” – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Reabilitare DJ 794 km 
4+200 – 21+400 și 23+100 – 25+800, DN 79 Mișca – Apateu - Berechiu”. Dacă 
sunt întrebări? Nu sunt. 
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Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind stabilirea modalităţii de atribuire a serviciului 

public de transport judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind stabilirea modalităţii 

de atribuire a serviciului public de transport judeţean de persoane prin curse 
regulate în judeţul Arad. Este vorba despre Studiul de oportunitate. Dacă sunt 
întrebări? Nu sunt. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru selecţia unui 

membru al Consiliului de Administraţie al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 
 
 

Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind declanşarea 
procedurii pentru selecţia unui membru al Consiliului de Administraţie al S.C. 
Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Profilului Consiliului de Administrație 

și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul de Administrație al 
Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Profilului Consiliului de Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de 
membru în Consiliul de Administrație al Regiei Autonome Administrația Zonei 
Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 27/28 mai 2021– 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 12. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. 
din data de 27/28 mai 2021. Dacă sunt întrebări? 

Dl Borha Gheorghe-Vasile: Borha sunt! Rog să se consemneze că la acest 
punct și la următorul nu particip la vot!  

Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? 
 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 02/04 iunie 2021– 
iniţiativa preşedintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 13. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. 
din data de 02/04 iunie 2021. În afară de domnul Borha dacă mai dorește 
altcineva?  

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli al 

S.C. Aeroportul Arad S.A. pentru anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pentru anul 2021. 
Dacă sunt intervenții? 

Dl Budău Ruben: Bună ziua! Aș dori eu domnul președinte, dacă se poate! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Ruben Budău! 
Dl Budău Ruben: Bună ziua, domnule președinte! Bună ziua doamnelor, 

domnilor colegi! Aș dori doar să menționez faptul că susținem acest proiect de 
hotărâre, dar în același timp tragem și un semnal de alarmă, în sensul că 
Aeroportul Arad nu v-a putea supraviețui la nesfârșit din subvenții! Dacă nu se 
vor atinge acele criterii de performanță, în următoarea perioadă nu văd roză să 
zic așa situația aeroportului! Atât. Doar acest semnal de alarmă! Nu vom putea 
supraviețui la nesfârșit din subvenții fără niște performanțe practic atinse! 
Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Budău, după cum știți toate aeroporturile se 
confruntă în această perioadă cu probleme! Ar fi culmea noi care tot timpul am 
avut probleme, fiind un aeroport mic și dependent doar de Consiliul județean, să 
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fie situația mai roză! Așteptăm să se oprească această pandemie și să sperăm 
că vom reuși să accesăm fondurile europene pentru care deja am depus un 
proiect și urmează să depunem al doilea! Să modernizăm acest aeroport și să 
intrăm într-un parteneriat cu Primăria Municipiului Arad și eventual cu un 
partener privat să executăm zboruri! Dar vom discuta, pentru că mai avem trei 
ani și ceva la dispoziție în această formulă, să găsim soluții de rentabilizare a 
aeroportului! În nici un caz nu cred că vă doriți să-l închidem!  

Dl Budău Ruben: Absolut! Nu! 
Dl Cionca Iustin: Și atunci singura variantă este până când vom găsi un 

operator care să zboare din Arad în condiții de rentabilitate, adică să nu 
trebuiască să punem noi diferența de bani, este să îl subvenționăm! Și asta 
facem! Dacă mai dorește cineva să intervină? 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 

la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe 
unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 
2021 precum și a sumelor estimate pentru anii 2022-2024. Dacă sunt intervenții? 

Dl Budău Ruben: Tot Budău domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Budău Ruben: Vom susține și acest proiect de modificare pentru cele 3 

Primării, respectiv Sântana, Curtici, Covăsânț ..., de modificare a planului de 
investiții! În același timp readuc în discuție în atenția dumneavoastră, comunele 
Craiva și pe viitor și Bârzava care așa cum știm cu toții nu au primit nici o alocare 
de fonduri pentru anul în curs! La următoarele rectificări bugetare apelez la buna 
credință și sper să găsim o variantă și pentru comunele respective! Mulțumesc 
tare mult! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Budău! Noi împărțim bugetul o singură dată pe 
an! După aceea dacă sunt rectificări de la nivel central sigur că putem să alocăm 
bani pentru oricine!  

Dl Budău Ruben: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Banii aceștia de fapt îi mutăm dintr-un trimestru în altul 

sau de la o investiția la alta la cererea unităților administrativ-teritoriale în funcție 
de ceea ce ne propun! V-am spus și în ședința de alocare a banilor! Dacă cele 
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două localități pe care le menționați ..., dar în realitate au fost mai multe care nu 
au primit, inclusiv Municipiul Arad nu a primit nici un leu, din diverse motive care 
le-am explicat atunci! Dacă cele două localități vin cu proiecte de finanțare 
fezabile, utile pentru cetățeni pe care noi considerăm că trebuie să le cofinanțăm 
din suma extrem de mică pe care o primește consiliul județean și care mi-aș dori 
să fie mai mare..., o facem! Noi nu facem diferență! Dacă credeți că s-a făcut 
alocarea politic, atunci o să vă întreb de ce celelalte localități conduse de primari 
PSD au primit bani și cele două nu au primit? Eu v-am explicat! Și atunci mi-ați 
spus, de ce nu a primit Craiva? V-am explicat! Nu a avut nici un proiect cu 
finanțare europeană! Nu a venit nici măcar să solicite bani pentru o documentație 
tehnică care să stea la baza unui proiect pe fonduri europene! Eu îl aștept pe 
domnul primar să vină să discutăm și vă garantez că așa cum ajut celelalte 
localități voi ajuta și Craiva! Nu am nici o problema personală cu dânsul! Dacă 
sunt alte intervenții? Nu sunt: 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare 
în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 16. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 

al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. Dacă 
sunt intervenții? 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conturilor de execuţie ale bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Arad la data de 31.12.2020. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conturilor de execuţie ale bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Arad la data de 31.03.2021. Dacă sunt intervenții? 

 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentelor nr. 2, 3, 6B, 7 și 8, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul 
Revoluției nr. 98 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemţiune asupra apartamentelor nr. 2, 3, 6B, 7 și 8, din imobilul situat în 
municipiul Arad, B-dul Revoluției nr. 98. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 

dezlipirea terenului înscris în C.F. nr. 318396 Vladimirescu, nr. cadastral 318396 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Ultimul proiect! Proiect de hotărâre privind acordul 

Consiliului Județean Arad pentru dezlipirea terenului înscris în C.F. nr. 318396 
Vladimirescu, nr. cadastral 318396. Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Doamna 
secretar general, eu vă propun să trecem la vot aceste proiecte și după aceea 
intrăm pe diverse! Vă rog să vă pregătiți pentru cei care doresc să ia cuvântul, să 
facem o listă cu cei care doresc! 

Dna Lupu Silvana: Vot pentru toate proiectele de pe ordinea de zi! Domnul 
președinte! 

Dl Cionca Iustin: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
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Dl Anghel Răzvan-Paul: Abținere la punctul 14 și la punctul 1 suplimentar! 
La restul „Pentru”! 

Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru” la toate! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha!  
Dl Borha Gheorghe-Vasile: La punctele 12 și 13 nu particip la vot! La restul 

sunt „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” la toate! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni!  
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru” la toate! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: Abținere la punctul 14 și la punctul 1 suplimentar și 

„Pentru” la celelalte! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci!  
Dl Luci Cornel: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: Abținere la punctul 14 și la punctul 1 suplimentar și 

„Pentru” la celelalte! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru” la toate punctele! 
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Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: Abținere la punctul 14 și la punctul 1 suplimentar! 

„Pentru” la celelalte! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele de pe ordinea de zi! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru” la toate! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru” la toate punctele!  
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru” la toate! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon!  
Domnul Tripon Florin: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: Abținere la punctul 14 și la punctul 1 suplimentar! 

„Pentru” la celelalte puncte! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru” la toate punctele! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 aprilie 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 150/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 aprilie 2021. 
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2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 10 mai 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 151/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 10 mai 2021. 

 
 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 152/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
4.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 4, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul Revoluției 
nr. 96 – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
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Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 153/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 4, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul 
Revoluției nr. 96. 

 
 
5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 7, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul Revoluției 
nr. 96 – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 154/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 7, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, B-dul 
Revoluției nr. 96. 

 
 
6.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad 

în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea Centrului 
Cultural Județean Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării – 
iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-



17 

 

Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 155/2021 privind trecerea din domeniul public al Judeţului 
Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea 
Centrului Cultural Județean Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 
şi casării. 

 
 
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Judeţului Arad aferent drumului judeţean DJ 790 ca urmare a unei investiţii puse 
în funcţiune în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 156/2021 privind aprobarea majorării patrimoniului public 
al Judeţului Arad aferent drumului judeţean DJ 790 ca urmare a unei investiţii 
puse în funcţiune în anul 2021. 

 
 
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Reabilitare DJ 794 km 4+200 – 21+400 și 23+100 – 
25+800, DN 79 Mișca – Apateu - Berechiu” – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
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Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 157/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Reabilitare DJ 794 km 4+200 – 21+400 și 23+100 – 
25+800, DN 79 Mișca – Apateu - Berechiu”. 

 
 
9.Proiect de hotărâre privind stabilirea modalităţii de atribuire a serviciului 

public de transport judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 158/2021 privind stabilirea modalităţii de atribuire a 
serviciului public de transport judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul 
Arad. 

 
 
10.Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru selecţia unui 

membru al Consiliului de Administraţie al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-
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Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 159/2021 privind declanşarea procedurii pentru selecţia 
unui membru al Consiliului de Administraţie al S.C. Aeroportul Arad S.A. 

 
 
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Profilului Consiliului de 

Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul de 
Administrație al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 160/2021 privind aprobarea Profilului Consiliului de 
Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul de 
Administrație al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad. 

 
 
12.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
27/28 mai 2021– iniţiativa preşedintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 161/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
27/28 mai 2021. 

 
 
13.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
02/04 iunie 2021– iniţiativa preşedintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 162/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
02/04 iunie 2021. 

 
 
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli 

al S.C. Aeroportul Arad S.A. pentru anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 26 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-
Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria) Împotrivă -. 5 abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza 
Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan). 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 163/2021 privind aprobarea Bugetului de venituri şi 
cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pentru anul 2021. 

 
 
15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024 – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 164/2021 pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe 
venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și 
a sumelor estimate pentru anii 2022-2024. 

 
 
16.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare 
în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 165/2021 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Judeţean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare 
în anul 2021. 

 
 
17.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 166/2021 privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. 

 
 
18.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2020 
– iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 167/2021 privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2020. 

 
 
19.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2021 
– iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 168/2021 privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2021. 

 
 
20.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentelor nr. 2, 3, 6B, 7 și 8, din imobilul situat în municipiul Arad, 
B-dul Revoluției nr. 98 – iniţiativa preşedintelui. 26 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria) Împotrivă -. 5 abțineri 
(Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole 
Daniel-Ioan). 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 169/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentelor nr. 2, 3, 6B, 7 și 8, din imobilul situat în municipiul Arad, 
B-dul Revoluției nr. 98. 
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21.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 

dezlipirea terenului înscris în C.F. nr. 318396 Vladimirescu, nr. cadastral 318396 
– iniţiativa preşedintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 170/2021 privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 
dezlipirea terenului înscris în C.F. nr. 318396 Vladimirescu, nr. cadastral 318396. 

 
 
22.Diverse. 
 
Dl Cionca Iustin: Cine dorește să ia cuvântul la diverse? 
Dl Budău Ruben: Budău! 
Dl Luca Samuel: Luca Samuel! 
Dl Cionca Iustin: Deci domnul Budău, apoi domnul Luca Samuel! 

Altcineva? Bun. Înțeleg că nu mai dorește nimeni! Atunci închidem lista! Îi dau 
cuvântul domnului Ruben Budău! Vă rog! 

Dl Budău Ruben: Mulțumesc domnul președinte! Revin la drumurile 
noastre dragi, cu rugămintea care am avut-o și data trecută, legat de reparații și 
în același timp s-a mai adăugat și vegetația de pe marginea unor drumuri! Mă 
refer aici strict în Câmpia Cermeiului! Drum pe care circul destul de des și care 
arată într-un mod greu de descris în cuvinte! Dacă avem un plan strict de cosire, 
de întreținere a vegetației în primul rând? Și în al doilea rând de reparare a 
gropilor! Pentru că de îndată avem jumătate de an și practic oamenii încă circulă, 
încă poate ne înjură, încă ..., se întâmplă lucruri mai neplăcute pe aceste 
drumuri, care arată foarte grav și rău! De asemenea aș dori să am o sugestie 
pentru domnul vicepreședinte Bulbuc! Așa cum poate unii dintre dumneavoastră 
știți, elevii Liceului Teologic (neinteligibil) .... 

Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! A intervenit cineva peste domnul 
Budău! Vă rugăm să repetați încă o dată! 
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Dl Budău Ruben: Doream să spun despre ..., o sugestie pentru domnul 
vicepreședinte Bulbuc! Așa cum poate unii dintre dumneavoastră știți sau nu, 
elevii Liceului Teologic Baptist „Alexa Popovici” au avut o acțiune foarte 
frumoasă prin care au reinterpretat câteva opere de artă cu recuzita de acasă, 
iar ceea ce a rezultat sunt niște lucruri demne de admirat! La viitoarele proiecte 
pe care le are Consiliul Județean Arad poate nu ar fi rău să le facem o invitație 
de expunere într-o anumită perioadă sau anumite proiecte pe care le vom avea 
în viitor! Mulțumesc tare mult!  

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc și eu! Îi dau cuvântul domnului Cadar prima 
dată și apoi domnului Bulbuc! 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Mulțumesc domnul președinte! Cu privire la 
întrebarea dumneavoastră la ce înseamnă întreținerea drumului, să știți că am 
alocat pentru anul acesta 27 de milioane lei strict pentru întreținere! Avem 
defalcat pe mai multe capitole! Cu ce ați spus dumneavoastră, cosire și defrișări, 
până acuma a făcut Consiliul județean doar cosirea pe partea stângă și dreapta 
drumului la 1 metru jumate până în 3 metri! De anul acesta am prins și defrișări, 
pentru că vegetația a crescut mai mult și s-a dezvoltat, în sensul că au avut 
dimensiuni și grosimi mai mari și nu au mai putut fi defrișate strict prin cosire de 
iarbă și atunci am alocat pentru treaba aceasta 1,4 milioane de lei în ceea ce 
înseamnă defrișări și cosiri pe drumuri! Sperăm să reușim să facem drumurile 
cât mai estetice! De aceea avem un plan în acest an, de a lucra și la estetica 
drumului! De la defrișări, cosiri, la ce înseamnă indicatoare, ce înseamnă ..., 
toate zonele acestea ..., de a arăta un drum cât mai bine! Punem parapeți. 
Lucrăm pe mai multe paliere! Iar pe ce înseamnă zona de reparații, să știți că 
suntem în desfășurarea licitațiilor, datorită întârzierii bugetului de stat ..., undeva 
în două trei săptămâni vom finaliza contractele care se fac anual pe ceea ce 
înseamnă întreținerea de drumuri! Dar cred că ați observat că pe drumul Bocsig-
Beliu se lucrează, lucrăm în continuare pe mai multe tronsoane, pe cantitățile 
care le-am avut până acum! 

Dl Budău Ruben: Astăzi am văzut primul utilaj, ca să fiu sincer! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Sunt aproape gata! Lucrările au fost începute! 

Dacă doriți vă pot arăta pozele pe care le-am primit! Săptămâna trecută au 
început și s-a lucrat la burdușiri, iar astăzi urmează să se toarne asfaltul, din câte 
știu eu! 

Dl Budău Ruben: Unde vă referiți domnul vicepreședinte? 
Dl Cadar Răzvan: De la Bocsig spre Beliu! 
Dl Budău Ruben: Acolo da. Am înțeles!  
Dl Cadar Răzvan: Am zis o zonă spre dumneavoastră! Însă vă pot da 

exemple și din alte părți ale județului! 
Dl Budău Ruben: Bine. Mulțumesc! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Cu plăcere! 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc domnul vicepreședinte! Să nu uităm că anul 

acesta bugetul s-a votat mult mai târziu decât în alți ani și urmează și termenele 
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în care să organizăm licitații, semnarea contractelor..., pentru că nu suntem 
acoperiți pe toate zonele din păcate! 

Dl Budău Ruben: Domnul președinte! Dacă îmi permiteți o paranteză! 
Acum nu mai este de vină tot PSD-ul că s-a votat bugetul târziu? 

Dl Cionca Iustin: Dar cine e de vină? 
Dl Budău Ruben: Păi noi zicem că nu PSD-ul! Cine este la conducere 

acum! Nu? 
Dl Cionca Iustin: Da! Din cauza aceasta s-a votat bugetul târziu? 
Dl Budău Ruben: Zicem așa ca și o paranteză! 
Dl Cionca Iustin: Nu pentru că am avut alegeri? Bine! Am înțeles! 
Dl Budău Ruben: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Noi suntem de vină atunci! Vedeți? Noi ne asumăm!  
Dl Budău Ruben: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Încă o dată! Noi încercăm să respectăm legile făcute de 

PSD! Acum dacă (neinteligibil) au prevăzut niște termene, încercăm să le 
respectăm! Cred că sunteți de acord cu mine? 

Dl Budău Ruben: Domnul președinte! Eu am făcut referire strict la ceea ce 
se întâmplă în județ! 

Dl Cionca Iustin: Și eu v-am răspuns, că în județ se întâmplă ceea ce 
prevede legislația națională! Adică respectarea termenelor din legi, privind 
aprobarea bugetului și după aceea aprobarea, mă rog …, a contractelor care să 
stea la baza execuției lucrărilor! Să știți că bugetul acesta s-a votat în 
Parlamentul României, unde și colegii dumneavoastră de la PSD au votat sau nu 
au votat! Iar până la urmă dacă ne asumăm …., ne asumăm cu toții întârzierea 
de anul acesta! Dar eu cred că nu este nimeni vinovat! Așa a fost, așa s-a 
întâmplat! A fost și anul acesta cu pandemia și cred că totuși am reușit să ne 
mișcăm destul de repede față de alți ani! Domnul Bulbuc vă rog să …., dacă vreți 
să interveniți! 

Dl Bulbuc Ionel: Da! Mulțumesc! Mă bucur că mi-ați spus de un eveniment 
cultural în zona școlilor! Acum evenimentele culturale de obicei nu au culoare 
politică, trecem în altă parte și e important să le încurajăm! Am încurajat anul 
acesta chiar și fondurile nerambursabile pe Legea nr. 350 și am încurajat județul 
șă își constituie și să își facă O.N.G-uri, cu care să poată veni la aceste 
concursuri de proiecte! Acesta este țelul și scopul în următorii 4 ani de zile! Banii 
Consiliului Județean Arad să se ducă în proiectele județului Arad! Așa că dacă 
dumneavoastră aveți o relație, un profesor, un director de școală, poate în 
colaborare cu Centrul Cultural să facă astfel de evenimente, fără nici o problemă! 

Dl Budău Ruben: Eu am făcut o sugestie! În măsura în care avem 
planificate fel și fel de evenimente de-a lungul anului, eventual să le facem o 
invitație! 

Dl Bulbuc Ionel: Da! Ideea e că ar trebui să vină spre mine, spre Centrul 
Cultural și de acolo noi putem să îi punem pe o agendă culturală…, 

Dl Budău Ruben: Mulțumesc! 
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Dl Bulbuc Ionel: …, pe o agenda școlară a evenimentelor anului acesta. 
Mulțumesc! 

Dl Budău Ruben: Am înțeles! Mulțumesc și eu! 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc și eu! Dau cuvântul domnului Luca Samuel! 
Dl Luca Samuel: Bună ziua, domnule președinte! Stimați colegi! Aș vrea să 

aduc în atenția dumneavoastră starea precară a unor comunități de arădeni și 
implicit a unor drumuri județene! Mă refer la 2 drumuri județene! DJ792 F 
Hălmagiu-Hălmăgel-Sârbi, limită cu județul Alba, drum asfaltat acum peste 10 
ani între Hălmagiu și Hălmăgel! În momentul acesta arădenii din localitatea Sârbi 
circulă în condiții total necorespunzătoare și nedemne pentru un drum județean! 
Drumul acesta fiind asfaltat doar până în localitatea Hălmăgel! Să nu uităm că 
acest drum face legătura cu Muntele Găina! Un obiectiv turistic foarte important 
din Munții Apuseni! De asemenea al doilea drum județean …, doresc să vă aduc 
în atenție drumul județean 763 A Hălmăgel-Țohești-Târnăvița, limită cu județul 
Hunedoara, cu mențiunea că în județul Hunedoara acest drum este asfaltat până 
la limită cu județul Arad! Sunt drumuri aproape impracticabile domnul președinte! 
Drumuri pe care le-am văzut personal la fața locului! Am primit foarte multe 
solicitări de la arădenii de pe aceste meleaguri, solicitări pe care le-ați primit și 
dumneavoastră cu privire la perspectiva de modernizare a acestor drumuri! Aș 
vrea să întreb dacă există un plan de modernizare a acestor drumuri și când se 
va putea implementa. 

Dl Cionca Iustin: Înainte de a da cuvântul domnului Cadar aș vrea să vă 
răspund în calitate de președinte al Consiliului județean! După cum știți județul 
Arad are în jur de 1.200 de km de drumuri județene! Un număr de kilometri care 
fluctuează! Pentru că v-am spus și în alte ședințe, dorința mea este să facem 
ordine în acest patrimoniu și să transferăm spre comunitățile locale acele 
drumuri care nu îndeplinesc parametrii ceruți de lege pentru drumurile județele, 
cum este și cazul celor două drumuri pe care le-ați spus dumneavoastră! Noi 
suntem în negocieri cu administrația locală, să predăm cele două drumuri către 
această administrație, să le transforme în drumuri comunale, pentru că șansele 
sunt mult mai mari de a accesa fonduri decât ale noastre, ale Consiliului 
Județean! După cum știți, în primul mandat am reușit performanța să obținem 
bani pentru 444 de km de drumuri județene! Ne propunem și pentru mandatul 
acesta, în special din fonduri europene …, pentru că deocamdată nu există 
certitudinea finanțării unor drumuri județene din bugetul de stat …, încă vreo 250 
- 300 de km! Iar dacă faceți un total o să constatați că rămân aproximativ 400 și 
ceva, 500 de km pentru care nu avem soluții de modernizare! Și atunci ce putem 
să facem este să semnăm contractul de întreținere pentru aceste drumuri sau să 
le transferăm acolo unde administrațiile locale doresc lucrul acesta! Și să 
încercăm să găsim soluții comune! Eu de exemplu am propus doamnei primar de 
la Hălmăgel să preia măcar unul, dacă nu amândouă, drumurile acestea! Să-i 
alocăm noi bani pentru studiul de fezabilitate, DALI, sau mă rog ce este nevoie 
acolo ca și documentație tehnică! Să mergem împreună să depunem proiectul 
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acesta de finanțare pe AFIR, sau să vedem unde se vor lansa finanțări pe 
drumuri comunale, să-i ajutăm să asfalteze și să fie după aceea administrat de 
către localitate! E un risc pe care administrația locală probabil nu dorește să și-l 
ia! Dar din păcate, pentru noi prioritare sunt drumurile cele mai circulate! Și 
întotdeauna cele de la limită de județ, mai ales în comunitățile acestea care sunt 
mai mici rămân la urmă! Pentru că și dumneavoastră cred că vă doriți prima dată 
să facem drumurile cele mai circulate și apoi pe celelalte! Mi-aș dori să avem 
bani să facem toate drumurile! Să le modernizăm pentru că ele nu au fost făcute 
de 50 de ani! Știți? Din 67, 68 nu s-au mai făcut lucrări substanțiale! Însă trebuie 
să fim realiști! Nu avem bani pentru asta! Dacă aveți dumneavoastră vreo 
soluție, eu sunt deschis și putem să găsim și alte variante, doar că ne 
împotmolim la finanțare! Și mai avem o problemă pe aceste drumuri! Noi avem 
niște caracteristici la un drum județean și configurația urbanistică ne împiedică, 
pentru că ar trebui să dărâmăm inclusiv case sau cel puțin gardul sigur și să 
intrăm în proprietățile oamenilor ..., și vă spun că noi am avut niște discuții acolo 
în zonă și oamenii nu acceptă să cedeze nicio palmă de teren! Casele sunt 
foarte apropiate de drum și noi nu putem să facem un drum județean nou, fără 
să îndeplinim indicatorii ceruți de lege! Cam acestea sunt problemele drumurilor 
pe care le-ați spus dumneavoastră! Iar la cel de la Găina, domnul Cadar chiar a 
fost la o întâlnire recentă cu administrația locală din județul vecin și îl voi lăsa pe 
dânsul să vă spună mai multe despre acest proiect! Evident am avut o discuție 
cu președintele Consiliului județean, domnul Nistor Laurențiu, din județul vecin 
..., și noi dorim să identificăm o sursă de finanțare, să legăm acest drum istoric 
cu un potențial turistic deosebit, însă deocamdată nu pot să vă identific soluția! 
Încă nu s-a lansat nici PNNR-ul, care după cum vedeți încurajează finanțări doar 
pe drumurile județene din proximitatea municipiilor! Pe POR am identificat deja 
proiectul strategic! Avem o listă de rezerve unde sunt cinci drumuri și nu am 
reușit să-l introduc pe aceasta, pentru că erau altele mult mai importante! Și să 
vedem ce se va mai lansa pe transfrontalier sau pe alte fonduri europene, sau 
poate chiar lansează guvernul nostru un proiect destinat drumurile județene! Și 
aici chiar vă rog să ne sprijiniți că aveți ministru de resort! Poate găsim o soluție 
să finanțeze și Ministerul Transporturilor un proiect, pe lângă cel de la centură, 
unde este partener deja cu noi pe Legea 102! Vă rog domnul Cadar! 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Mulțumesc! Da și eu am fost pe aceste două 
drumuri județene pe care le-ați menționat dumneavoastră de la Hălmăgel în sus! 
Sunt cele două drumuri care leagă județul Arad de Alba și de județul Hunedoara! 
Din păcate cum spunea și domnul președinte sunt niște probleme în ceea ce 
înseamnă dimensiunile și caracteristicile drumului! Să știți că am intervenit cu 
pietruiri în fiecare an! Din păcate în acea zonă în momentul în care sunt ..., de la 
zona de iarnă, fiind zăpadă, intrăm cu deszăpezirea și atunci la momentul 
respectiv se mai strică drumul și datorită traficului din zonă în ceea ce înseamnă 
exploatarea lemnului. În momentul în care drumul este sub precipitații, moale, se 
strică din nou! Și exact ce spunea și domnul președinte, noi suntem în discuții cu 
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doamna primar de la Hălmăgel, pentru a prelua aceste drumuri și pentru a le 
putea moderniza! În ceea ce înseamnă caracteristice drumuri comunale, vor 
putea fi făcute la caracteristicile drumului și atunci va fi mai ușor pentru cetățenii 
din zonă! Într-adevăr sunt două drumuri care leagă ...., un drum leagă Muntele 
Găina ..., este un drum important ..., am încercat să vedem pe un drum pe zona 
din Sârbi sunt și intabulați cetățeni, pe celălalt drum spre Târnăvița în momentul 
de față se fac intabulări după cum știți prin Programul Național de Intabulare! Și 
atunci acolo ar fi o discuție, doar că intrând pe proprietatea omului, vom avea 
discuții și probleme cu cetățenii! Cred că în momentul de față cea mai bună și 
cea mai sigură soluție pentru modernizarea acestor două tronsoane ar fi ca 
aceste drumuri să fie preluate de către Primăria Hălmăgel într-un parteneriat, fie 
cu Consiliul județean, fie cu fondurile europene, pentru a putea fi modernizate! 
De la baraj, dacă știți, sus pe acel tronson avem o problemă și cu silvicul! Fiind 
în domeniul Romsilva, acolo va fi o discuție și cu ei pentru a lega până la limita 
de județ! Este o bucată de aproximativ 2 km de la baraj în sus, iar până la baraj 
este proprietatea Consiliului județean și de acolo este proprietatea Romsilva 
până la limita de județ! Deci ar cam trebui să facem un parteneriat cu ei ca să 
reușim să modernizăm! Asta implică ..., tot ce implică, prin Consiliul de 
administrație Romsilva, hotărâre de guvern, scos din fondul forestier, niște 
porțiuni, ca să fie modernizat ..., deci este puțin mai complicat! De aceea, cred 
că drum comunal cu o dimensiune mai redusă ar fi un lucru pozitiv și mai repede 
realizabil! 

Dl Luca Samuel: Am înțeles! Acum vorbind de cele două drumuri! Sunt de 
acord și cu dumneavoastră și cu domnul președinte, în ceea ce privește drumul 
județean 763A, (neinteligibil) Târnoviță, limită de județ Hunedoara, cu privirea la 
predarea spre comunitatea locală, implicit spre Primăria Hălmăgel, mai ales că 
acum fiind de aceeași coloratură politică această predare se poate face într-un 
mod foarte facil. Au existat discuții cu doamna primar? Există vreo perspectivă 
de predare? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Am avut întâlniri și la Consiliul județean! Am 
avut deja și corespondență discutată cu doamna! 

Dl Luca Samuel: Și doamna primar ce spune? Care este perspectiva de 
predare? Când? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Păi este o procedură! Niște hotărâri de consiliu 
..., de la consiliul local la consiliul județean! Suntem în discuții ..., 

Dl Luca Samuel: Întrebarea mea este dacă doamna e de acord? 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da! Doar că trebuie să avem o discuție și cu 

consilierii! Nu știu dacă știți că acolo majoritatea în consiliul local la Hălmăgel este 
formată din mai multe partide și trebuie discutat cu toate partidele care compun 
consiliul local! Fiind o chestie de patrimoniu trebuie o majoritate calificată! 

Dl Luca Samuel: De două treimi. Da, ok! Înțeleg! Doamna este de acord și 
sunteți în procedură! 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da. 
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Dl Luca Samuel: Bine. Am înțeles. 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: A fost și la mine, în Consiliu, am avut discuții, 

am fost și pe teren! Am avut și acolo o discuție! 
Dl Luca Samuel: De asemenea și salut această soluție de a finanța DALI-ul 

și ulterior de a sprijini Comuna Hălmăgel pentru obținerea unei finanțări europene! 
Dar în ceea ce privește celălalt drum 792F, având în vedere că avem ca destinație 
a acestui drum, a acestui obiectiv turistic deosebit de important, cred că o 
implicare din partea Consiliului Județean Arad mai puternică pentru dezvoltarea 
acestui drum și implicit a acestui obiectiv turistic ar fi mult mai oportună! În ceea 
ce privește elementele geometrice, ca ingineri de drumuri știm că aceste lățimi, în 
ceea ce privește partea carosabilă, platforma drumului, pot fi reduse în condiții 
excepționale! Dacă ne uităm la drumul Hălmagiu-Hălmăgel, care este tot drum 
județean modernizat cu asfalt, nu cred că platforma drumului are 8 metri și partea 
carosabilă are 6! Deci nu trebuie neapărat ca drumurile modernizate, drumurile 
județene, să aibă o platformă de 8 m, cum se proiectează în câmpie de exemplu! 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da. În cazuri excepționale se poate merge cu 
niște zone în care se fac porțiuni unde pentru ..., din vizibilitate în vizibilitate, unde 
sunt curbe se poate face o mică ieșire din carosabil!  

Dl Luca Samuel: Domnul vicepreședinte, mi-ați spus că ați fost la Muntele 
Găina!  

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da! 
Dl Luca Samuel: Are 8 metri drumul județean 782F între Hălmagiu și 

Hălmăgel? 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Nu! 
Dl Luca Samuel: Corect! Și este asfaltat și modernizat de către Consiliul 

Județean Arad! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Dar astăzi vorbim despre aceste 2 tronsoane 

care sunt drumuri județene! Corespund? 
Dl Luca Samuel: Păi asta spun că nu corespund și totuși s-a modernizat! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Luca! Când s-a modernizat? Haide să nu ne mai 

raportăm la trecut! Pe vremuri se făcea și neintabulat! 
Dl Luca Samuel: Așa este. 
Dl Cionca Iustin: Păi dumneavoastră mai puteți face acum? 
Dl Luca Samuel: Da, așa este. 
Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă numai o secundă! Când am venit președinte 

din 1200 de km de drumuri județene aveam intabulat aproximativ 100! Pentru 
ceilalți 1100 de km, înseamnă că unde s-a asfaltat, s-a asfaltat fără C.F.! Da? 
Astăzi eu sunt obligat să fac Cartea Funciară și atunci trebuie să-mi intabulez 
toată suprafața cerută de lege! Deci ar trebui să găsesc soluții de expropriere 
astfel încât să refacem drumurile așa cum mi le cere pe STAS! Eu nu vreau să 
facem compromisuri din acestea! Aici facem 4 metri, acolo facem 6 metri ..., ori 
faci un drum județean, ori îl lăsăm comunal! Pentru că nici traficul ..., haideți să fim 
serioși! Nici traficul ..., dumneavoastră credeți că va fi acolo nu știu ce trafic? 
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Dl Luca Samuel: Vorbim de obiectivul turistic Muntele Găina! Plus că 
elementele geometrice depind de clasă domnul președinte! Adică putem să 
introducem acest drum județean în clasa tehnică 5 și atunci partea carosabilă va fi 
de 4 metri, nu neapărat de 6 metri! Deci există ..., 

Dl Cionca Iustin: Numai o secundă să vă întreb! Dumneavoastră ca 
specialist vă doriți un drum județean de 4 metri înspre Muntele Găina? 

Dl Luca Samuel: Da domnul președinte! Îmi doresc un drum județean și îmi 
doresc ca oamenii din localitățile ..., din localitatea Sârbi în speță, să poată să 
aibă acces la ..., să poată să își ducă copii la școală în condiții europene! Să 
poată să fie accesat de către ambulanță sau de către poliție dacă este nevoie! 

Dl Cionca Iustin: Dați-mi soluția! Spuneți-mi ce să facem! Spuneți-mi ce ar 
trebui să facem? 

Dl Luca Samuel: Să modernizăm acest drum din localitatea Sârbi! 
Dl Cionca Iustin: Din ce bani? 
Dl Luca Samuel: Din bani europeni! Să căutăm soluții domnul președinte! 

Acesta este rolul aparatului administrativ! 
Dl Cionca Iustin: Încă o dată vă spun! 
Dl Luca Samuel: Să caute soluții! 
Dl Cionca Iustin: Încă o dată! Sunteți dintr-o generație din care oamenii au 

așteptări mai mari decât la noi! Haideți să nu intrăm în populism! Spuneți din bani 
europeni! Identificați sursa! Banii aceștia europeni, știți că se dau pe proiecte 
eligibile, cu punctaje ș.a.m.d.! Vă rog spuneți-mi pe care program să depun acest 
proiect? Și eu vă ascult! 

Dl Luca Samuel: Ok! O să mă informez și o să spun! 
Dl Cionca Iustin: Eu sunt informat astăzi și vă spun! Pe PNRR vin bani doar 

pentru drumurile județene, dacă nu se mai schimbă acuma, a treia oară la 
Bruxelles! Doar pentru drumurile din vecinătatea municipiilor! Punct! Nici un drum 
județean, nici un drum comunal, nici altceva! Pe finanțare națională anul acesta 
din câte am vorbit eu cu toți miniștrii ..., sper să nu aveți alte informații că suntem 
cu același Guvern! Nu se va finanța nimic! Pe POR să dă un proiect strategic 
aproximativ de 40 de milioane pe care noi l-am identificat, l-am depus și am și 
trecut proiectul împreună pe nordul județului, unde mai avem 4 proiecte 
importante în rezervă! Pentru că nu o să îmi spuneți că nu vreți să facem legătura 
între Zimand și Vladimirescu spre exemplu ..., să legăm viitorul drum expres Arad-
Oradea de drumul pe care o să facem, Centura Vladimirescu-Fântânele-Arad, 
unde se va întâlni cu Autostrada Arad-Timișoara și cu drumul național Timișoara! 
Adică noi toți gândim niște proiecte strategice mari iar după aceea le facem și pe 
acestea mai mici, dacă avem bani! 

Dl Luca Samuel: Eu cred că nu e neapărat mic! Sunt incomparabile 
lucrurile de care spuneți dumneavoastră! Dar avem un obiectiv turistic foarte 
important! De aceea mă refer la 792F și agream soluția dumneavoastră în ceea 
ce privește celălalt drum județean! Este Muntele Găina acolo! 
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Dl Cionca Iustin: Eu v-am făcut o propunere și dumneavoastră și 
administrației locale! Eu înțeleg reticența consilierilor! Ei se tem că după ce le dăm 
drumul, nu îi mai ajutăm să-și facă aceste drumuri și îi lăsăm singuri să se zbată! 
Acum eu nu pot să-i conving, pe fiecare consilier de acolo, să voteze! Dacă vrea 
bine, dacă nu, noi o să îl administrăm ca și până acum! Facem eforturi să 
reducem tonajul, pentru că aceasta este marea problemă a drumului de acolo!  

Dl Luca Samuel: Este. 
Dl Cionca Iustin: Noi și dacă vom face un drum județean cum spuneți 

dumneavoastră de 4 metri, cu o fundație la nivelul unui drum mai puțin circulat, o 
să vină cu acele camioane supraîncărcate și îl distrug! Într-un an de zile nu mai 
avem nimic acolo! Deci noi trebuie să facem disciplină prima dată și după ce 
respectăm toți regulile putem să venim și cu soluții din astea ..., să zicem de 
excepție!  

Dl Luca Samuel: Cu siguranță! 
Dl Cionca Iustin: În orice caz ca să închidem dialogul! Aștept din partea 

dumneavoastră o soluție, dacă aveți o informație ..., eu v-am spus toate fondurile 
care sunt astăzi! Deocamdată altceva nu mai există! Mi-aș dori să fie cât mai 
multe și vă mai anunț un lucru! Este ultimul exercițiu financiar pe care îl finanțează 
Uniunea Europeană pentru drumuri județene! Va trebui ca de acum înainte să 
avem grijă de drumurile care le facem și să fim uniți aici, privind respectarea 
tonajului! Și doi! Să găsim soluții în România pentru restul drumurilor, pentru că 
după cum vedeți noi bani de la Guvern primim pentru 3, 4 km pe an! Ceea ce nu 
este în regulă! Dacă se va da legea aceasta, să încasăm noi bani din balastiere și 
celelalte exploatații, așa cum s-a dat legea, dar încă nu au apărut normele de 
aplicare, probabil vom avea un venit în plus! Sau poate identificăm singuri niște 
taxe sau niște venituri din care să ne facem singuri drumurile! Pentru că nu putem 
tot să depindem de Europa! 

Dl Luca Samuel: Da. Mulțumesc domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Și eu vă mulțumesc! 
Dl Luca Samuel: O ultimă întrebare referitoare la celălalt drum! Dacă totul 

este în regulă din partea Primăriei Hălmăgel, mă refer la hotărârea de consiliu 
local! Când prognozați că se va putea face această predare și implicit această 
implicare în ceea ce privește DALI-ul sau S.F-ul? 

Dl Cionca Iustin: Doamna secretar! Vă rog să spuneți dumneavoastră 
procedura și durata! 

Dl Luca Samuel: Dacă totul este în regulă și totul merge perfect? 
Dl Cionca Iustin: Cât timp durează procedura de predare-primire a unui 

drum între cele două consilii dacă există acord politic? 
Dna Silvana Lupu: Trebuie date hotărâri de ambele consilii! De solicitare a 

transferului și de transfer efectiv! După care se...., 
Dl Cionca Iustin: Durata? 
Dl Luca Samuel: Anul acesta? 
Dna Silvana Lupu: ..., se convoacă. 
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Dl Luca Samuel: Anul acesta. 
Dna Silvana Lupu: Da. Sigur că da! 
Dl Luca Samuel: Mulțumesc frumos! 
Dna Silvana Lupu: Cu plăcere! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Dacă nu mai sunt, eu vă mulțumesc! Vă 

doresc o zi frumoasă în continuare! 
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